

T1 George C.

CALENDAR

Mon, Feb 10

Love Week

Alternative Schedule ([see calendar](#))

Site Council, 4:00pm

Tue, Feb 11

Love Week

Alternative Schedule ([see calendar](#))

Sports Spring Parent Meeting, 6:30pm

Heavenly Bandstand, 8:00pm

Wed, Feb 12

Love Week

Alternative Schedule ([see calendar](#))

Heavenly Bandstand, 8:00pm

Thu, Feb 13

Staff Development Day, NO SCHOOL

Fri, Feb 14

NO SCHOOL

Mon, Feb 17

Presidents' Day, NO SCHOOL

Tue, Feb 18

NO SCHOOL

日历

2月10日, 星期一

爱情周

替代时间表 (请参阅日历)

现场理事会, 下午4:00

2月11日, 星期二

爱情周

替代时间表 (请参阅日历)

春季运动家长会, 下午6:30

天堂演奏台表演，晚上8:00

2月12日，星期三

爱情周

备用时间表（请参阅日历）

天堂演奏台，晚上8:00

2月13日，星期四

员工发展日，不上学

2月14日，星期五

不上学

2月17日，星期一

总统日，不上学

2月18日，星期二

不上学

Parent Input Welcome on Gunn Principal Search

Mon, Feb 10, 4:00pm, Gunn Staff Lounge

At the Gunn Site Council meeting this coming Monday from 4-6 pm, Karen Hendricks and Lisa Hickey will be gathering parents' input on the search for the new Gunn Principal. So if you would like your voice heard, please come! Attached is [the timeline for the hiring process](#).

Gunn校长搜索欢迎家长输入

2月10日，星期一，下午4点，Gunn Staff Lounge

在下周一下午4点至6点举行的Gunn网站理事会会议上，Karen Hendricks和Lisa Hickey将收集父母在寻找新的Gunn校长时的意见。因此，如果您有什么想法，请过来！招聘流程的时间表：[the timeline for the hiring process](#)

T2 Caroline 2020

Gunn Parents Invited to WASC Info Night

Mon, Feb 10, 6:15-7:15pm, Gunn Staff Lounge

Come and learn about how you can help shape the future of our school! The WASC accreditation process will determine important aspects of Gunn's direction in the coming years, and is a great vehicle for all parents and students to contribute to the Gunn community. Parents of upperclassmen can draw on their student's experiences to provide valuable feedback on the full program at Gunn, and parents of younger students can help develop a vision for their student's future education. At the meeting, everyone will have an opportunity to help shape our preliminary goals, which will help guide the full process of looking at data and making recommendations. The

meeting will be co-sponsored by the Gunn Site Council. If you have any questions about the meeting or other ways to be involved in the WASC process, please contact the WASC Coordinator, Tara Firenzi, at tfirenzi@pausd.org.

邀请Gunn家长参加WASC信息之夜

2月10日，星期一，傍晚6:15-7:15，Gunn 员工休息室

快来了解如何帮助塑造我们学校的未来！WASC认证过程将确定Gunn在未来几年的发展方向中的重要方面，也是所有家长和学生为Gunn社区做出贡献的重要方式。高年级学生的家长可以用他们孩子的经验来提供有关Gunn整个课程的宝贵反馈，而低年级学生的家长可以帮助为他们学生的未来教育树立愿景。在会议上，每个人都有机会帮助制定我们的初步目标，这将有助于指导查看数据和提出建议的整个过程。该会议将由Gunn校务会共同主办。如果您对会议或参与WASC流程的其他方式有任何疑问，请通过tfirenzi@pausd.org与WASC协调员Tara Firenzi联系。

****NEW** VTA rt 288 adjusted schedules for Gunn February 10th & 19th**

The RT 288 schedule adjustments for February 10th and 19th are as follows:

Monday, February 10th – special dismissal 2:15pm

School trippers will depart Vets Hospital at 2:23pm(288M) & 2:25pm(288L). Additional N/B 288 trips to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 2:27pm and 4:10pm.

Wednesday, February 19th – special dismissal 2:15pm

School trippers will depart Vets Hospital at 2:23pm(288M) & 2:25pm(288L). Additional N/B 288 trips to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 2:27pm and 4:10pm.

****新内容** VTA rt 288于2月10日和19日针对Gunn进行了调整**

RT 288在2月10日和19日的时刻表调整如下：

2月10日，星期一——特殊放学时间下午2:15 pm

巴士将在下午2:23（288M）和2:25 pm（288L）离开退伍军人医院。开往Middlefield/Colorado的增加班次N / B 288将在下午2:27和4:10从Veterans医院出发。

2月19日，星期三——特殊放学时间下午2:15 pm

巴士将在下午2:23（288M）和2:25 pm（288L）离开退伍军人医院。开往Middlefield/Colorado的增加班次N / B 288将在下午2:27和4:10从Veterans医院出发。

T3

The 2020 Gunn Choir Staff Musical Extravaganza: *Heavenly Bandstand! A Fifties Musical Valentine*

Tue-Wed, Feb 11-12, 8:00pm, Spangenberg Theatre

Get out your poodle skirts and hair cream! High school senior and heroine, Annette, is visited by Johnny Angel in a dream. He is desperate to return to earth and make it to the Top Forty. In order

to do that, however, he must compete on Heavenly Bandstand against many famous 1950's rivals, including the King Himself, Elvis. Join the fun as Johnny battles for his place on the charts, Annette searches for true love, and the rest of us savor the sweet taste of American Pie. Starring the amazing Gunn Choirs and dozens of your favorite Gunn staff! Tickets, \$10 for students and \$20 for adults, at the Gunn Student Activities Center (SAC) or online at gunnchoir.org. All proceeds will support the Gunn Choir Scholarship Fund.

2020 Gunn乐团员工音乐：

天堂演奏台! 一个五十年代的音乐情人节

星期二到星期三，2月11日和2月12日，晚上8点，Spangenberg剧院

快拿出贵宾犬的裙子和发胶！Johnny Angel在梦中去拜访了高中生和女主角Annette。他希望回到地球的时候变成全球四十强。为了做到这一点，他必须在天堂演奏台上与1950年著名的许多对手竞争，包括国王本人，Elvis。加入乐趣John争夺排行榜上的位置，和安妮特Annette寻找真正的爱的故事，来品尝到美国派的甜美味道。主演Gunn合唱团和你最喜爱的Gunn员工们！门票：学生\$10，成人\$20，可在Gunn学生活动中心(SAC)或在gunnchoir.org上在线购买。所有收益将用于支持Gunn Choir奖学金基金。

10th Grade Parent Coffee

Thu, Feb 20, 8:30-10:00am, Staff Lounge

Please join us for a Sophomore Parent Network Coffee on Thu, Feb 20 from 8:30-10:00am in the Staff Lounge. For the first hour, Gunn Lead Counselor Jonathan Fidani will talk with us, and answer your questions, about course planning for next year. Then we'll open it up to chatting with each other. Coffee and light breakfast snacks will be provided. We look forward to seeing you there!

十年级家长咖啡

2月20日，星期四，上午8：30-10：00，员工休息室

请加入我们2月20日星期四8：30-10：00am在Staff Lounge里二年级家长网络咖啡。第一个小时，Gunn首席顾问Jonathan Fidani将与我们交谈，并回答您有关明年课程计划的问题。然后，我们将会开始一起聊天。这活动会提供咖啡和早餐小吃。我们期待着您的来临！

T4 Max Gao

****UPDATED** Gunn College Center: GAP Fair**

Tue, Feb 25, 7:00pm, Gunn Library

We will be hosting the GAP fair for the first time. This event has been hosted in the past by Los Alto-Mountain View. It is an opportunity to learn about taking a gap year after high school and gap programs available around the world. If you have never attended such an event, please think about attending. The times have changed and there is good reason to know what they are now offering as for some students, this will indeed provide a direction for college.[Click here](#) for more information.

Reaching Out Saves Lives 5k Walk!

Sat, Feb 29, 9:00-11:00am Health Week. The walk is a 5k from Gunn's track to Bol Park and back again. The track will have tables that feature different mental health organizations from around the community.

-- Sponsors are needed to make this event possible. In-kind donations (i.e., food and drinks, t-shirts, entertainment, signage) and monetary donations (Companies, Organizations, and Individuals) are greatly appreciated.

-- If you would like to donate, you can do so [here](#) under the ROCK button

-- Register for the walk [here](#).

--If you have any questions, please contact [Kate Williams](#), Co-VP of ROCK

****更新**Gunn大学中心 : GAP博览会**

周二, 2月25日, 下午7:00, Gunn图书馆

我们将首次举办GAP博览会。此活动过去曾由Los Alto-Mountain View举办。这是一个学习如何在世界各地获得高中毕业后的空档年。如果您从未参加过此类活动, 请考虑参加。时代变了, 有了充分的理由知道他们现在为那些学生提供服务, 这个肯定可以提供大学指导。请点击[这里](#)获得更多信息。

伸出救援之手, 行走5公里

周六, 2月29日, 上午9:00到11:00 健康周。行程从Gunn赛道走到Bol公园来回总共5公里。赛道将有一些不同的表格来对应社区中不同的精神卫生组织为特色

。

-需要赞助商才能使此活动成为可能。实物捐赠(即食品和饮料, T恤衫, 娱乐, 标牌)和金钱捐赠(公司, 组织和个人)会受到极大的感谢。

-如果您想捐款, 可以在[这里](#)ROCK按钮下捐款

-在[这里](#)注册步行。

-如有任何疑问, 请联系ROCK副总裁Kate Williams

George ZHeng

Gunn PTSA Wants You!

Are you interested in connecting with other Gunn parents and making a positive impact on our school and community? Then we welcome you to join the Gunn PTSA! We have a terrific PTSA Exec Board and a variety of available PTSA roles. Whatever your interests and whatever time you have to give, we'll find a role for you. Email Jen Schultz at jen.h.schultz@gmail.com if interested.

****UPDATED** Academic Center - Tutors Needed**

The Academic Center is urgently recruiting volunteer tutors for:

- a PHYSICS tutor during A or G periods.
- an IAC tutor who also speaks Mandarin.

If you can tutor one of these students, please come in to the AC in D-2 or sign up on gunn.tutorbook.app. If you are a student tutor, you will be awarded Community Service hours for your time. Thank you, Pam Steward in the AC

Gunn家校联盟需要你!

您是否有兴趣与其他家长建立联系，为我们的学校和社区带来积极的影响?欢迎您的加入!我们有一个很棒的PTSA执行董事会和各种开放的PTSA职位。无论您的兴趣和时间，我们都会为您找到一个职位。如果您感兴趣，请发邮件至jen.h.schultz@gmail.com联系Schultz女士。

****更新**学术中心-需要辅导员**

学术中心现急需招募以下志愿辅导员:

- a或G课的物理辅导老师。
- 一位会说普通话的IAC老师。

如果你能辅导其中一名学生，请到D-2的AC或在gunn.tutorbook.app注册。如果你是一名学生辅导，你将获得相应的社区服务时间。谢谢

T6 Xiaolin

Safe Routes

The City of Palo Alto's Office of Transportation would like to hear your feedback on how Ross Road and nearby streets are working since changes were made to them as part of the Neighborhood Traffic Safety and Bicycle Boulevard project. The City has launched an online survey for residents living along or near the bicycle boulevards and a separate survey for street users who don't live nearby. Residents and immediate neighbors of Ross Road and the streets listed above can use this [Resident Survey link](#), and those who use Ross Road but don't live on it can use the [Street User survey link](#).

Info on Senior Picnic and Grad Night Party Tickets

Senior Picnic at the Santa Cruz Boardwalk: Tuesday, June 2 from 10:30am to 4:30pm

Grad Night Party: Wednesday, June 3 from 8:30pm to 2:30am--

Early Bird registration deadline: March 20

-- Final registration deadline: April 24

-- Here is the [form](#) that needs to be filled out.

-- The [FAQs](#) for all the answers.

-- The [fund raising form](#) that we are asking parents for donations for students in financial need.

Contact us with any questions at gunn.seniorparty@gmail.com.

Grad Night Committee

安全出口

帕洛阿尔托市交通局希望听到您关于罗斯路和附近街道如何工作的反馈，因为作为社区交通安全和自行车大道项目的一部分，罗斯路和附近街道已经做出了改变。该市发起了一项针对居住在自行车大道沿线或附近的居民的在线调查，以及针对不住在附近的街道使用者的单独调查。罗斯路和上述街道的居民和近邻可以使用该[居民调查链接](#)，使用罗斯路但不住在罗斯路的居民可以使用街道[用户调查链接](#)。

关于十二年级野餐和毕业晚会门票的信息

野餐在圣克鲁斯木板路:周二，6月2日上午10:30到下午4:30

毕业晚会:6月3日，星期三，晚上8:30到凌晨2:30

提前报名截止日期:3月20日

——最终注册截止日期:4月24日

——这是需要填写的[表格](#)。

——所有答案的[常见问题](#)。

——我们要求家长为有经济困难的学生捐款的[筹款表格](#)。

有任何问题请通过gunn.seniorparty@gmail.com与我们联系。

毕业生晚上委员会

T7

Gunn Foundation

Are you interested in helping to support Gunn High School seniors in furthering their education?

The Gunn Foundation is accepting applications for new Trustees who want to join the Board in support of the Foundation's Mission, which is to provide need-based scholarships to college bound Gunn seniors. To learn more about the Gunn Foundation, visit our website or contact Althea

Brown, Nominating Committee Chair, at thegunnfoundation@gmail.com. To apply to join the Board, click [here](#).

Gunn基金会

您是否有兴趣帮助支持Gunn高中学生的进修？冈恩基金会正在接受新的受托人的申请，这些新受托人希望加入董事会以支持该基金会的使命，该使命是为受大学教育的冈恩前辈提供基于需求的奖学金。要了解有关Gunn基金会的更多信息，请访问我们的网站或通过 thegunnfoundation@gmail.com与提名委员会主席Althea Brown联系。要申请加入董事会，请单击此处。

Gunn Athletics

The Spring Parent Meeting is Tue, Feb 11 at 6:30pm in Titan Gym with team meetings to follow.

-- Parent meeting if your child is playing a Spring sport

-- Athletics and Sports Boosters to present

-- After the Athletics presentation, coaches will conduct team meetings

Sports Boosters Board Meeting is Wed, Feb 19 at 7:00pm in the Staff Lounge

Winter Sports Awards Night is Mon, Mar 2 at 6:30pm Titan Gym

-- View this week's [Titan Athletics Schedule](#)

-- Celebrate the week's wins and our exceptional athletes at [Titan Athletic Spirit Corner](#)

-- [Titan Corner Archives](#)

****NEW**** Superintendent's [Newsletter](#) and [PAUSD News](#).

****NEW**** Superintendent's [Message regarding Corona Virus](#) and please see [updated information](#) about the Coronavirus.

Gunn运动

春季家长会议将于2月11日（星期二）下午6:30在Titan Gym举行，随后将举行团队会议。

-如果您的孩子参加春季运动会的家长会议

-田径和运动助推器

-田径比赛结束后，教练将举行团队会议。

体育助推器董事会会议于2月19日星期三下午7:00在员工休息室举行

冬季运动颁奖之夜是3月2日，星期一，下午6:30 Titan Titan Gym

-查看本周的泰坦运动时间表

-在泰坦竞技精神角庆祝本周的胜利以及我们的杰出运动员

-泰坦角档案

****新**** 主管的时事通讯和PAUSD新闻。

****新**** 主管关于Corona病毒的消息，请查看有关Coronavirus的更新信息。

T8 Michael

****NEW** 2020 Annual CAC Sweetheart Awards - Call for Nominations**

Nomination Deadline: Thu, Feb 13

Is there a bus driver, friend, teacher, administrator, neighbor, aide, crossing guard, coach, fellow student, therapist, physician, volunteer or relative that has done something for your special needs child with an IEP or 504? Honor that person by nominating him or her for a CAC Sweetheart Award. Submit [Nomination Form](#) before 2/13. The Awards Ceremony will be on Wed 2/26 from 6-8pm at Nixon Elementary School. Info or questions contact sweethearts.award@gmail.com or go to sweethearts.award@gmail.com

****新**2020年度CAC帮手情人奖- 正找提名**

提名最后期限：2月13日，星期四。

你有没有一个巴士司机，朋友，老师，管理员，另据，帮手，过路警卫，教练，学生，心里医生，医师，志愿者，或亲戚你觉得做了什么帮助了你有IEP或504的小孩吗？请提名他们来得今年的CAC情人将。请在2月13日之前在[这](#)填好表格。颁奖仪式周三2月26日晚上6点到8点举行。有问题的话请联系sweethearts.award@gmail.com。

Transition Planning for Students with IEPs

Tue, Feb 11, 6-7:30pm, Paly MAC (Media Arts Center), 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

The PAUSD Special Education leadership team and Palo Alto CAC are providing an informational night for secondary and post-secondary transition planning and services for students with IEPs. There will be three separate breakout sessions for parents of students who will be entering 6th grade, 9th grade, and the post-secondary program. Spanish and Chinese translation available on request. For questions, or to request translation, contact paloaltocac@gmail.com

IED同学们过度规划

周二，2月11日，晚上6点到7：30，地址：Paly MAC (媒体艺术中心), 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

PAUSD特殊教育团组和Palo Alto CAC会一起提供很多关于IEP的学生信息。这演讲会包括其次和过其次过度计划和服务。演讲里会有三个不同的会议，一个给升六年级的学生，一个给生九年级的学生，还有一个过其次的程序。要翻译到西班牙文或中文可以问当人要。有问题，或这要翻译的话，请联系paloaltocac@gmail.com

****NEW** Seeking Volunteers for Leadership Summit Feb 22**

Would you like to volunteer at the Family Leadership Summit? Help with the registration table, food service, presenter's lounge and more! Thank you! Here is the link:

<https://www.signupgenius.com/go/9040F4AABA62BA5F94-family>

****新**寻找领导峰会志愿者2月22日**

您想要当一个家庭领导峰会的志愿者吗？请来帮忙管理登记桌子，食物服务，和发表者休息室，和跟多的事！谢谢！链接：

<https://www.signupgenius.com/go/9040F4AABA62BA5F94-family>

SAVE THE DATE - PAUSD 2nd Annual Family Leadership Summit

Sat, Feb 22, 8:30am - 2:00pm, Gunn High School

This parent-centered conference will empower and engage you as we deepen parents' learning around important topics that affect your child at school and home. The theme of this year's event is "Opening Doors to Student Wellbeing and Success", and includes a full day of learning from high-quality presenters who will share powerful practices and strategies that will help parents become leaders and partners in their children's education. We also welcome our Keynote Speaker, Jonathan Mooney. Childcare, continental breakfast, and lunch provided. Today!

保存日期 - PAUSD 第二个年度家庭领导峰会

周六，2月22日，早上8：30到下午2：00，地点：Gunn高中。

这个家长剧中的会议会授权和从事你，也会帮助家长多学到关于你家里的小孩和学校重要的题目。今年的主题是“帮助学生打开他们胜利和健康的门”，也会提供一整天的优秀演讲人。这些演讲会包括有用的训练和知识，会帮助家长们当他们小孩学习的领导人和同伴。我们欢迎一个Keynote演讲人：Jonathan Mooney. 育儿，早餐，和午餐包括。今天注册。

T9 Kevin

****NEW** The Bond Citizens Oversight Committee (COC)**

The COC is a seven-member group that meets four times a year to review our two Strong School Bond programs. By statute, the group members have term limits and so we regularly seek replacement members. Questions? Contact Bob Golton rgolton@pausd.org for application and more. Note the COC is different than then Board Bond Advisory Committee (BBAC) being advertised below. Although both committees concern the bond measure, COC meets 4 times a year. BBAC meets monthly.

****新** 学校债券公民监督委员会 (COC)**

COC 是一个由七位公民组成监督支持学校的债券的团队。因为按法令规定会员有任期，我们经常需要寻找新的替代会员。有任何问题？申请详情请联络 Bob Golton rgolton@pausd.org。公民监督委员会 (COC) 和以下的教育债券顾问委员(BBAC)会不一样。虽然二会都是关于债券立法的委员会，COC 每年集会四次。BBAC 每月集会一次。

****NEW** Seeking Parent Volunteers for Board Bond Advisory Committee (BBAC)**

The BBAC seeks two PTA Representatives, one an elementary school parent, the other a secondary school parent. Please email: president@paloaltopta.org. BBAC's first meeting is Monday, February 3 in Room A at 25 Churchill, 6-7:30 PM. Committee will meet once or twice a month, always on Monday evenings, until their tasks are completed. See more info of tasks here [Board Bond Advisory Committee \(BBAC\)](#).

****新** 教育债券顾问委员会(BBAC)需要家长志愿者**

BBAC 寻找两位家长教师协会代表，一位小学家长和一位高中家长。请电邮：president@paloaltopta.org. BBAC 的第一次会议将在2月3日，星期一，晚上6点至7点半，在 25 Churchill, 房间 A举行. 此委员会每月将见面一到两次，每次都在周一晚上，直到任务完成。关于任务的详情请看 [债券顾问委员会 \(BBAC\)](#).

T10 Michael

****NEW** PTAC - Seeks PTA Parents to Serve on the School Supervisor's Financial Advisory Committee (FAC)**

PTAC is seeking PTA parent applicant to serve on the School Superintendent's Financial Advisory Committee (FAC). Click [here](#) for fillable application. The application's deadline has been extended beyond stated deadline on application. For questions, email: president@paloaltopta.org.

****新**PTAC-正在寻找PTA家长来帮忙服务学校财务咨询委员会 (FAC)**

PTAC正在找PTA家长来帮忙服务学校财务咨询委员会 (FAC)。请到[这里](#)申请。应用的期限延长到了应用上面的日期以后。如果有问题的话，请发邮件到president@paloaltopta.org.

****NEW** Volunteer — An Hour a Week Could Change a K-5 Student's Life**

Over 80% of East Palo Alto and eastern Menlo Park students are performing below grade level in reading and math. As a classroom volunteer, you will work with the same teacher and students every week for an hour during the school year. All Students Matter provides training and coordinates logistics with you and your schedule in mind. Sign up now and start in mid-September. Learn more or sign up to volunteer at www.allstudentsmatter.org or contact Keri Tully at keri@allstudentsmatter.org.

****新** 志愿者 — 一个星期一个小时可以改变一个K-5学生的命**

现在East Palo Alto和eastern Menlo Park里已经有过百分之八十的学生学习低于他们年级的水平。当一个教室志愿者，你可以跟一样的老师和学生们学期中一个星期一个小时的来帮忙。All Students Matter会帮助提供当志愿者的练习和关于时间表的后勤。现在申请，可以在九月中开始。想要知道更多，或者有问题的话请看www.allstudentsmatter.org或联系 keri@allstudentsmatter.org.

T11 Mingjie Duan

****NEW** Ventura Plan Community Workshop #2 and Open House**

Thu, Feb 27, 6-9pm, Gunn High School, Student Activity Center, Room #P-16

The City of Palo Alto seeks public input on three draft plan options for North Ventura Coordinated Area Plan Community. Plan seeks to create a walkable, mixed-use neighborhood. For more information on the North Ventura Coordinated Area Plan visit: <https://www.paloaltonvcap.org/>, email NVCAP@CityofPaloAlto.org, or call (650) 617-3196. All interested community members are welcome to attend.

****NEW** City of Palo Alto Community Response Team Certification Course**

Starts March 2nd

Learn the skills to help your family and neighbors in a disaster. Community Emergency Response Team (CERT) members train in disaster prep, medical treatment, search and rescue, fire suppression, disaster psychology and more. Free course starts March 2, continuing Mondays and Wednesdays from 6:30-9:30pm for 3 weeks, plus Saturday March 22 for skills practice, graduation with pizza, a course completion certificate and a backpack with equipment. For information and to sign up visit this [link](#).

****新**文图拉计划社区研讨会2和开放日**

2月27日，星期四，下午6点至9点，冈恩中学，学生活动中心，P-16室

帕洛阿尔托市就北维特纳（North Ventura）协调区域计划社区的三个计划草案征询公众意见。计划试图创建一个步行，混合用途的社区。有关北维特纳协调区计划的更多信息，请访问：<https://www.paloaltonvcap.org/>，向NVCAP@CityofPaloAlto.org发送电子邮件，或致电（650）617-3196。欢迎所有感兴趣的社区成员参加。

****新**帕洛阿尔托市社区响应团队认证课程**

3月2日开始

学习在灾难中帮助您的家人和邻居的技能。社区应急响应小组（CERT）成员在灾难准备，医疗，搜救，灭火，灾难心理等方面进行培训。免费课程于3月2日开始，持续周一和周三的下

午6:30-9:30, 持续3周, 加上3月22日星期六, 进行技能练习, 比萨饼毕业, 课程结业证书和装备背包。有关信息和注册, 请访问此[链接](#)。

。

T12 Bill

Juana Run/Walk 2020

Sat, March 28, 9:00am

Register at: www.juanarun.org. Register before February 3rd and receive 10% discount off your registration fee. Use code JUANA2020. Races will include a 5K run/walk, a 1-mile run/walk, an array of age appropriate kinder - 5th grade races, and an all abilities race. Once again, there will be a complimentary post-race pancake breakfast, race awards, and various raffle prizes.

Juana跑步/走路活动2020

三月28日, 星期六, 早上9点

在www.juanarun.org 上登记. 2月3日之前登记的登记费打一折. 使用代码JUANA2020. 比赛包括5千米跑/走, 1英里跑/走, 一系列适合年龄的孩子-5年级比赛, 全能比赛. 再一次, 比赛现场会有免费赛后煎饼早餐, 礼品, 和其他抽奖礼品.

***NEW** Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) New Member Audition & March Concerts**

Sun, Mar 29 9am-4pm Sat, Apr 4, 9am-4pm Mitchell Park Community Center

New member auditions for all orchestra levels (SuperStrings, Preparatory, Debut, Sinfonia and Senior) will be held on dates above for the upcoming 2020-21 season. For details and to schedule an audition please visit <http://pacomusic.org/auditions/>. Then attend one of two concerts in March (Sat, Mar 7, 7:30pm, Cubberley Theatre, Senior Orchestra, Sun, Mar 8, 3pm, Cubberley Theatre, Debut Orchestra) to listen and see for yourself the exciting collection of music we perform and how the musicians "play well with others," - PACO's motto. Admission Free. For more info www.pacomusic.org or email info@pacomusic.org.

*新*Palo Alto 室内乐团 (PACO) 新成员试镜和3月乐会.

周日, 三月29日 上午9点-下午4点 星期六, 4月4日, 上午9点-下午4点 Mitchell Park 社区中心.

所有级别新成员试镜 (superstrings, preparatory, debut, sinfonia, senior) 会在以上的日期进行为了即将来临的2020-21季. 了解更多和想要预约试镜可以上 <http://pacomusic.org/auditions/>. 之后去看1场三月约会 (星期六, 三月7日, 晚上7点半, Cubberly Theatre, Senior Orchestra, 星期日, 三月8日, 下午三点, Cubberly Theatre, Debut Orchestra) 听和了解我们表演的令人

热血沸腾的音乐和其他音乐家一起合作 (“play well with others”-PACO 的格言). 免费入场. 了解更多在 www.pacomusic.org 或info@pacomusic.org (email).